
Mastering - vec neznámá

Napsal uživatel Šaolín
Pátek, 08 Březen 2002 01:00

Přiznávám, já už jsem na tom nějaký ten pátek líp, ale existuje stále ještě dost začínajících
muzikantů, kteří při zaslechnutí slova "mastering" nevědí, zda jim právě sprostě nenadáváte. V
Muzikusu vyšel v minulých dnech vyčerpávající článek Allana Šuberta, který by snad měl tuto
záhadnout činnost objasnit i pro úplného laika. Pokud vás tedy zajímá, co se s vaší nahrávkou
děje po té, co vy s úlevou opustíte nahrávací studio, klikněte dolejc.
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